



Canadian
Red Cross



Financially Assisted Social Prescribing (FASP)

Hamilton (Ontario) – Wards 2, 3, 4

Since January 2023, the Canadian Red Cross Society and Greater Hamilton Health Network has set out to co-design a system-wide and sustainable service delivery model that aims to increase health equity informed care and services.

Together with community, we're pleased to introduce Financially Assisted Social Prescribing (FASP), an innovative approach to bringing social prescribing to community organizations in Municipal Wards 2,3, and 4 in Hamilton, ON.

Join Now

Join your community to help build a collaborative network of social prescribing services and referrals. Applications are now open for community organizations and healthcare professionals who are already providing social prescribing, or would like to.

Advantages to members

- Inventory of social prescribing services in wards 2-4.
- Inventory of financially assisted services in wards 2-4.
- Online learning portal for members to access important social prescribing resources.
- Take-home social prescribing training toolkit to train your organization.
- Link worker competency framework.
- Social Prescribing experts and facilitator knowledge.
- Take-home Financial Assistance toolkit to support clients.
- \$2M granting available for members only to support clients when accessing social prescribing referrals and/or services.
- Low-barrier grant entry and application process.

For more information

Mirela Marceta, PMP, Project Manager
Mirela.Marceta@redcross.ca



**Croix-Rouge
canadienne**



Soutien Financier à la Prescription Sociale (SFPS)

Hamilton (Ontario) – Quartiers 2, 3 et 4

Depuis janvier 2023, la Croix-Rouge canadienne et le Réseau de santé du Grand Hamilton collaborent en vue de créer un modèle de prestation de services durable favorisant une offre de services et de soins de santé équitable dans l'ensemble du secteur.

À l'issue de cette collaboration, nous sommes heureux de présenter l'initiative de Soutien financier à la prescription sociale, une approche novatrice qui permettra d'offrir des services de prescription sociale (PS) aux organismes communautaires des quartiers 2, 3 et 4 d'Hamilton, en Ontario.

**Présentez votre
demande!**

Joignez-vous à cette initiative et participez à la création d'un réseau de services et de références en PS. Les organismes communautaires et les professionnels et professionnelles de la santé qui offrent déjà des services de PS, ou qui aimeraient le faire, peuvent présenter une demande dès maintenant

Avantages d'être membre

- Répertoire des services de PS offerts dans les quartiers 2, 3 et 4.
- Répertoire des services de PS subventionnés dans les quartiers 2, 3, et 4.
- Portail d'apprentissage en ligne comportant des ressources importantes en lien avec la PS.
- Trousse de formation en PS pouvant être utilisée pour former le personnel de votre organisation.
- Cadre de compétence destiné aux agent(e)s de liaison.
- Accès aux connaissances de spécialistes en PS.
- Trousse d'outils pour faciliter l'accès des personnes recevant des services à une aide financière.
- Enveloppe de 2M\$ pour verser des subventions facilitant l'accès à des services et à des références en lien avec la PS.
- Processus de présentation de demandes de subvention simplifié.

Pour plus d'informations

Mirela Marceta, PMP, Gestionnaire de projet
Mirela.Marceta@croixrouge.ca



**Canadian
Red Cross**

**Croix-Rouge
canadienne**

**Greater
Hamilton
Health
Network**



Financially Assisted Social Prescribing (FASP)

Hamilton (Ontario) – Wards 2, 3, 4

Since January 2023, the Canadian Red Cross Society and Greater Hamilton Health Network has set out to co-design a system-wide and sustainable service delivery model that aims to increase health equity informed care and services.

Together with community, we're pleased to introduce Financially Assisted Social Prescribing (FASP), an innovative approach to bringing social prescribing to community organizations in Municipal Wards 2,3, and 4 in Hamilton, ON.

Soutien Financier à la Prescription Sociale (SFPS)

Hamilton (Ontario) – Quartiers 2, 3 et 4

Depuis janvier 2023, la Croix-Rouge canadienne et le Réseau de santé du Grand Hamilton collaborent en vue de créer un modèle de prestation de services durable favorisant une offre de services et de soins de santé équitable dans l'ensemble du secteur.

À l'issue de cette collaboration, nous sommes heureux de présenter l'initiative de Soutien financier à la prescription sociale, une approche novatrice qui permettra d'offrir des services de prescription sociale (PS) aux organismes communautaires des quartiers 2, 3 et 4 d'Hamilton, en Ontario.